

## 选配件 OPTIONAL ACCESSORIES

### 产品介绍 Introduction

#### 压力管理装置(CFM)

- 热漂移补偿、不良报警、履历保存、波形安定性检出、CPK计算、计数；
- 采用3.5"彩色液晶触摸显示屏，省去复杂的按键操作；
- 内置、外置两种形式可选；
- 可与不同品牌端子压接机集成使用。

#### CRIMP FORCE MONITOR

- Thermal drift compensation, Defects alarm, values record, Waveform stability detection, CPK calculation;
- With 3.5" color LCD touch screen, easy and simple to operate;
- Two types of Built-in & External optional;
- Can be integrated with different brands of crimping machines.



压力管理装置 (CFM)  
Crimp force monitor

#### YJFJ-037 多功能控制模块

- 外观小巧，安装方便，内置LED显示屏，操作简便；
- 改变内置程序，可控制不同模块；
- 废料切断模块和CLM电瓶端子压接模具通过气管快换接头可与本产品完美匹配；
- 低能耗，过载保护。

#### YJFJ-037 MULTI-FUNCTION CONTROL MODULE

- Compact appearance, convenient installation, built-in LED display, easy operation;
- To change built-in procedures, can control the different modules;
- Waste cutting module and CLM battery terminal crimping applicator added with the tube quick change connector, can perfectly match to this module;
- Lower energy consumption, overload protection.



多功能控制模块  
Multi-function Control Module

#### 废料切断模块

- 独立对端子料带进行剪切，集中回收废料；
- 防止压接作业时废料飞溅、散落，方便现场管理；
- 安装于工作台面以下，废料通过导管引入；
- 刀口寿命长、剪切力大。



废料切断模块  
Waste Cutting Module

#### WASTE CUTTING MODULE

- Shear bands on the terminal independently, recycling waste concentrately;
- Prevent the waste splashing, scattering when machine is operating, convenient on-site management;
- Installed below the work surface, waste feeding through the catheter;
- Blade is long-life duration, shear pressure is large.

#### 不良品切断模块

- 与压力管理 (CFM) 相连接，用于切除压接不合格的电缆；
- 压力管理报警时，能立刻切断不良品，保证产品品质；
- 可以安装到HACINT的压接机上；
- 可与料带切断模块组合使用；
- 特殊设备所需该模块可以根据具体情况而单独设计开发。

#### BAD CRIMP CUTTER

- Connected to cfm directly, to cut off unqualified wires;
- Ut off the unqualified products immediately the cfm alarm, to ensure high quality;
- Actch to the press machine of HACINT brand;
- An be applied to the tape cutting module;
- lfferent modules designed and developed according to special equipments.



不良品切断模块  
BAD CRIMP CUTTER



电瓶端子压接模具  
CLM Battery Terminal Crimping Applicator